
Protokół nr 8/2023 
Z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Bojszowy 

Z dnia 18 Października 2023 r. 
 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy odbyło się w Sali 

Obrad Rady Gminy Bojszowy o godz. 15:30  
 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji. 

Na posiedzeniu pojawili się również goście w tym Radca prawny oraz Wójt Gminy Bojszowy,  

Listę obecności radnych członków Komisji, oraz gości załącza się do protokołu. 
 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Urszula Białożyt powitaniem 

obecnych na posiedzeniu Radnych, Członków Komisji oraz gości  po czym zapoznała ich z 

porządkiem posiedzenia, który był następujący: 
 

1. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma Stowarzyszenia Nasze Bojszowy z dnia 22.09.2023 r. (data 

wpływu do UG: 25.09.2023 r.) 

2. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca z dnia 02.10.2023 r. (data wpływu do UG: 

02.10.2023 r.). 

3.  Odczytanie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca zaproponowała zmiany w programie posiedzenia i nie widząc sprzeciwu przeszła do 

zaproponowanego porządku. 

Pkt. 3 Głosowanie nad projektem uchwały o Nieuwzględnienie Wniosku Stowarzyszenia Nasze 

Bojszowy. 
 

 

 

1. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma Stowarzyszenia Nasze Bojszowy z dnia 22.09.2023 r. 

(data wpływu do UG: 25.09.2023 r.) 
Przewodnicząca odczytała uzupełnienie do wniosku Stowarzyszenia Nasze Bojszowy 

(omawianego na poprzednim posiedzeniu). 

Przewodnicząca zapytała Mecenasa czy uzupełnienie pisma wnosi coś nowego do omawianego 

wcześniej pisma. 

Mecenas poinformował że uzupełnienie nie wprowadza nic nowego i rozstrzygnięcie powinno 

pozostać jak w poprzedniej opinii. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych członków komisji ma jakieś pytania. Pytań brak. 

W tym czasie do posiedzenia dołączył przedstawiciel Stowarzyszenia Nasze Bojszowy A.P. 

oraz autor pisma (punkt 2  posiedzenia) 

Pan A.P. przeprosił za spóźnienie i zapytał o czym mowa. 

Przewodnicząca wprowadziła Pana A.P. w temat, po czym wywiązała się  burzliwa dyskusja 

głównie w sprawie wytłumaczenia Panu A.P. toku postepowania z wnioskiem. 

 

W dyskusji Pan Wójt prosił o odnotowanie słów Pana M.S. „Pan Wójt knuje za plecami Rady, 

za plecami mieszkańców” 

Pan M.S. prosił o zaprotokołowanie że Pan Wójt się śmieje. 

 

Przewodnicząca przerwała dyskusję i zarządziła głosowanie za nieuwzględnieniem wniosku z 

dnia 3.07.2023r 

5 głosów Za (nieuwzględnienie wniosku) 



 

Zabrał głos Wójt cytując punkt 19a podpunkt 4 – z kim współpracuje komisja Skarg 

 

W związku z nieuwzględnieniem w/w wniosku została przygotowany stosowny projekt 

uchwały który Przewodnicząca odczytała i zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

5 głosów Za (przyjęciem projektu uchwały) 

 

 
2. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca z dnia 02.10.2023 r. (data wpływu do UG: 

02.10.2023 r.). 

Przewodnicząca odczytała pismo mieszkańca Pana M.S. a następnie odczytała opinię prawna 

przygotowaną przez Mecenasa na wniosek Przewodniczącej. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych członków komisji ma jakieś pytania. Pytań brak. 

W tym punkcie również wywiązała się dyskusja . 

Wójt zapytał czego mieszkańcy oczekują skoro wszystkie instytucje i organy odpowiedzialne 

wydały pozytywna opinię. 

Głos zabrał Radny Wawrzyczek który skierował pytanie do Pana M.S. czy posiada dodatkowe 

ekspertyzy na których podstawie wysuwa takie wnioski oraz dodał że nie jest  kompetencją 

Rady wydanie opinii o tym czy przedsięwzięcie będzie miało wpływ na środowisko. 

Pan M.S. odpowiedział że nie ma, że kieruje się logiką i zdrowym rozsądkiem i że oczekuje że 

Rada stwierdziła że nie widzi w tym zagrożenia. 

Radny Duży zapytał czy Pan M.S. wie co to jest zbiornik retencyjny. 

Pan M.S. odpowiedział że jest to zbiornik który zbiera wodę. 

Radny Duży odpowiedział że uważa że te stawy pomogą w razie powodzi. 

Pan M.S. uważa że kopanie tych stawów to recepta na powódź i oczekuje żeby Radni 

powiedzieli że to nie jest recepta i będzie Ok. 

Radny Marcin Duży odpowiedział że nikt nie powie że to jest recepta gdyż Radni nie są 

ekspertami od tego i były wydane opinie odpowiednich służb w tej sprawie. 

Głos zabierał również Wójt Gminy oraz Pan A.P.  

Po pewnym czasie Przewodnicząca przerwała dyskusje stwierdzając że kręcimy się w kółko, 

następnie zarządziła głosowanie za przekazaniem wniosku według właściwości czyli do Wójta 

Gminy Bojszowy 

5 głosów Za (przekazaniem wniosku) 

 

Następnie Przewodnicząca odczytała przygotowany projekt uchwały o przekazanie wniosku 

według właściwości i zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

5 głosów Za (przyjęciem projektu uchwały) 

 

Głos zabrał Pan A.P. który twierdził że komisja uzgodniła stanowisko nie w sprawie tego pisma 

i mimo usilnych starań nie udało się go przekonać że właśnie tego dotyczyło stanowisko 

Komisji. 

Swoje zdanie wtrącił również Pan M.S. który stwierdził że nie rozumie dlaczego ten wniosek 

ma iść do Wójta skoro on zwraca się do Rady Gminy. 

Przewodnicząca przerwała Dyskusję na ten temat i przeszła do kolejnego punktu programu 

posiedzenia – niestety mimo usilnych starań wyjaśnienia toku postępowania wnioskowego Pan 

M.S i Pan A.P nie zgadzali się z tym 

 



3. Przewodnicząca przedstawiła kolejny projekt uchwały – dotyczy wniosku z poprzedniej 

komisji. Nieuwzględnienie Wniosku Stowarzyszenia Nasze Bojszowy. 

Punkt został przerwany przez mieszkańców którzy w dalszym ciągu nie zgadzali się ze zdaniem 

komisji. Twierdząc że wyrwane zdanie (część wniosku) trafi do Wójta . Mimo usilnych 

tłumaczeń że cały wniosek zostanie przekazany – nie udało się przekonać Panów M.S. i A.P. 

 

Pan Michał Siwy prosił o zaprotokołowanie  pytania. 

Czy Rada Gminy odpowiada za ład porządek i bezpieczeństwo w Gminie Bojszowy. 

Wójt Gminy odpowiedział że każdy odpowiada w zakresie swoich kompetencji i umocowań, 

każdy odpowiada, lecz nie każdy jest władny żeby tą odpowiedzialność podnieść. 

 

Przewodnicząca wróciła do punktu i odczytała przygotowany projekt uchwały o 

Nieuwzględnieniu Wniosku Stowarzyszenia Nasze Bojszowy i po odczytaniu zarządziła 

głosowanie 

 

5 głosów Za (przyjęciem projektu uchwały) 

 

Pan A.P zapytał dlaczego ten punkt nie był uwzględniony w porządku posiedzenia. 

Zostało Panu A.P. wyjaśnione że porządek posiedzenia został na początku zmieniony. 

 

 

Po wyczerpaniu programu, posiedzenie zostało zakończone. 

 
 

 

Przewodnicząca  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy 

Urszula Białożyt 

 

 

 

Protokołował: 

Wiceprzewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy 

Krzysztof Jasiński 


